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نماینده مردم اهر و هریس در مجلس عنوان کرد:

پروژه بزرگراه اهر-مشگینشهر فعالسازی شود/ اختصاص ردیف بودجه آزادراه اهر-باکو در
لایحه بودجه ۱۴۰۰

نماینده مردم اهر و هریس در مجلس؛ فعالسازی پروژه بزرگراه اهر-مشگینشهر را خواستار شد.

به گزارش روابط عمومی فرمانداری اهر، احمد محرم زاده نماینده مردم اهر و هریس در مجلس شورای اسلامی در نشست بررسی پروژه های راه سازی شهرستان های اهر و هریس

که با حضور رئیس کمیسیون عمران مجلس و معاون وزیر راه و شهرسازی در فرمانداری اهر برگزار شد، با انتقاد از روند کند احداث بزرگراه اهر-تبریز گفت: انتظار داشتیم تا در

دوازدهمین سال، بزرگراه اهر-تبریز تکمیل شود. اما برخی عوامل دست به دست داد تا این پروژه سال گذشته اتمام نشود.

وی افزود: ۱۸ کیلومتر از بزرگراه اهر-مشگین شهر که به پیمانکار واگذار شده بود، اما به دلیل کم کاری؛ پیمانکار خلع ید شد.

نماینده مردم اهر و هریس در مجلس شورای اسلامی، خواستار اختصاص اعتبار برای تکمیل کمربندی شرقی اهر شد و یادآور شد: به دلیل عدم تکمیل این پروژه؛ بار ترافیکی

سنگین را شهر اهر شاهد هستیم، از این رو تکمیل کمربندی شرقی برای کاهش بار ترافیکی جزو مطالبات مردم اهر است.

محرم زاده تصریح کرد: کمربندی اهر-مشگین شهر در دهه فجر کلنگ زنی شد ولی هنوز عملیات اجرایی آن آغاز نشده است.

نماینده مردم اهر و هریس در مجلس شورای اسلامی از تعیین ردیف بودجه آزادراه اهر-باکو در لایحه بودجه ۱۴۰۰ خبر داد و گفت: طرحی که برای آزادراه اهر-باکو تعریف شده از

هوراند عبور می کند و مردم منطقه ارسباران خواهان اجرای این پروژه از هوراند هستند.
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